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Stanowisko Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji w sprawie petycji Wspolnoty Mieszkaniowej
budynku przy ul. Mazowieckiejwe Woclawku.

Komisja Skarg, Wnioskow iPetycji podczas posiedzenia w dniu 10lipca 2019 roku br.rozpalzyla
petycjq Wspolnoty Mieszkaniowej budynku pzy ul. Mazowieckiej 3 we Woclawku skierowanej do Rady

Miasta Wloclawek.

Pzedmiotem petycji mieszkaficow Wspolnoty jest sprawa remontu chodnika oraz parkingu

zlokalizowanego w ciqgu ul. Mazowieckiej po lewej stronie w kierunku ul. Planty we Woclawku.

Zdaniem mieszkancow Wspolnoty stan techniczny nawiezchni chodnika oraz parkingu pzy
ul. Mazowieckiej 3 budzi wiele wqtpliwo6ci i wymaga pilnego remontu z uwagi na fakt, iZ

przedsiqwziqcie to realizowane bylo w latach 1983-'1986, co zostalo wskazane w zlozonej petycji.

Niepok6j mieszkaic6w Wspolnoty budzi fakt, i2 upzednio kierowane pro$by w tej sprawie nie

spowodowaly podjqcia na wskazanym terenie zadnych dzialan zmiezajqcych do realizacji pzebudowy

chodnika i terenu parkingu na tym odcinku.

Komisja Skarg, Wnioskow i Petycji zapoznala si? z materialem dotyczqcym petycji orcz
wyjaSnieniami znajdujqcymi sig w aktach sprawy, zlozonymi pnezPrezydenta Miasta w korespondencji
z dnia 18 kwietnia 2019 roku z ktorel wynika, ze stan techniczny nawiezchni chodnika jest na biez4co
monitorowany Wzez Miejski Zarzqd Uslug Komunalnych i Drog we Woclawku.

Ponadto z informacji udzielonych pzez Miejski Zazqd Uslug Komunalnych i Drog we Woclawku w
korespondencji z dnia 16 kwietnia br, znajdujqcej siq w aktach sprawy wynika,2e z uwagi na to, iz stan
nawiezchni chodnika nie stanowi zagrozenia dla uzytkownikow, remont chodnika na ul. Mazowieckiej
na odcinku od ul. Planty I do ul, Kujawskiej prowadzony bqdzie etapami. W zwiqzku z powyzszym w
roku 2018 wykonano remont czgSci chodnika od strony ul. Kujawskiejoraz odcinek od ul. Planty ldo
wjazdu na drogg wewnqtzosiedlow4 pzy budynku Mazowiecka 5.

Po dokonaniu analizy materialu zgromadzonego w przedmiotowej sprawie Komisja Skarg,
Wnioskow i Petycji biorqc pod uwagg wyja5nienia Prezydenta Miasta udzielone pzez Miejski Zazqd
Uslug Komunalnych i Drog we Wloclawku stwierdza, i2 na obecnym etapie brak jest przeslanek do
uznania zasadnosci zlozonej petycji, gdyZ zgodnie z pzekazanE informacjq planowany jest kolejny
remont pozostalej czq6ci chodnika a takZe miejsc parkingowych w kolejnych latach, lecz jest on
uzaleZniony od posiadanych Srodkow finansowych pzeznaczonych na ten cel.

W Swietle powyzszego Komisja Skarg, Wnioskow i Petycji rekomenduje Radzie Miasta uznanie
petycji mieszkalrcow Wspolnoty Mieszkaniowej budynku przy ul. Mazowieckiej 5 we Wloclawku na

obecnym etapie prowadzenia sprawy za bezzasadnq.

Niemniejjednak majqc na wzglqdzie interes spoleczny mieszkaricow Komisja Skarg, Wnioskow
i Petycji wraca sig do Prezydenta Miasta o wygospodarowanie Srodkow finansowych majqcych na celu
jak najszybszq realizacjg postulatow zawartych w petycji Wspolnoty Mieszkaniowej, w pierwszej
kolejnosci dotyczqcych pzebudowy chodnika zlokalizowanego wzdluz bloku mieszkalnego ptzy
ul. Mazowieckiej 3 we Woclawku.


